1、 注册、登录
网址：http://xiezuo.fangzhouedu.cn
1、注册步骤：选择角色学生 → 填写个人信息 → 完善个人资料 → 注册成功
提示：无班级ID时，也可以选择注册。
[image: ] [image: ]
[image: 3cf81956b795a2fd0d575566b94d9ab] [image: 509887d72e2c1b9a5727450bb28f73e]
2、 登录：点击登录，可选择使用账号登录或者短信登录两种方式进入学生端敏捷写作系统。
   提示：选择账号登录忘记密码时，点击忘记密码可重置密码。
[image: ] [image: ]   [image: ]   
[image: ]                        
2、 功能区模块
1、 登录后可查看个人信息、主栏目导航区、最新通知区。通知模块包含了老师发布作业、批改完成情况等。
[image: ]


3、 我的作业
[image: ]
[bookmark: _GoBack]
点击成绩进入批阅详情页面可查看原文点评，单句点评和体检表，可导出多次提交作业的内容和查看对比历史轨迹等
[image: ]

4、 我的班级
1、 点击班级管理，可查看到已加入的班级、负责老师以及班级成员。当没有班级时，可点击“加入新班级”，填写正确的班级ID，即可加入班级，点击“退出班级”，将退出所在班级，同时老师将收到学生退出班级的系统消息。
[image: ]
  点击“加入新班级”，弹出输入班级ID提示框
[image: ]




5、 我的练习
点击“我的练习”，学生可自行写作练习，可选择自主命题或者从题库选题写作。
[image: ]
[image: ]
   
 题库选题写作
[image: ]
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选用答题后，进入作文练习页面
[image: ]

我的练习列表:已保存或机器评阅后的练习可以在练习列表查看到；已有的练习可继续写作或删除，删除后不可恢复。
[image: ]

6、 我的作业
1、 我的作业列表上可查看到不同班级的作业，作业列表上可看到未提交、已提交、已批阅的作业。
提示：当某个班级有未提交的作业时，当前作业状态为未提交，时间显示作业截至时间
[image: ]
提示：点击“开始写”后，一旦确定则会进入到老师端规定的此篇文章写作时限
[image: ]
2、 未提交的作业，点击开始写即可进入写作的页面

[image: ]
保存：将作业自动保存到未提交的作业列表中。
提交作业：将作业提交给老师，可在已提交的作业列表里查看。且该作业自动机器评阅
[image: ]
  提示：如果老师布置作业设置不允许过期提交，当超过提交截止日期时，将无法在提交或修改作业。
[image: ]
3、 已提交的作业，点击可查看全部作业提交详情。
[image: ]

4、点击作文内的“查看批改详情”后，可以查看该篇作文的提交详情界面。
可查看原文点评，老师点评显示
4.1查看原文点评：1、不同类型错误，显示颜色不同 2、鼠标放在颜色圆点上，会出现点评的目标句子，并出现点评内容。
提示：机评与师评展现形式不同，[image: ]为机评，[image: ]为师评。

[image: ]
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5、可查看单句点评
[image: ]

6、可查看体检表
[image: ]
7、已批阅的作业

[image: ]

8、查看成绩排行
点击“查看成绩排行”可查看本班成员该作业的成绩排行，点击“查看作文详情”可查看其对应学员的作文批阅详情。
[image: ]





7、 我的互评
学生可在我的互评中查看互评列表，未互评的可点击互评进入批阅页面给对应同学进行批阅。
注:若对应同学未提交作业则不可点击互评按钮
[image: ]



8、 智慧课堂
点击导航菜单进入智慧课堂页面，显示全部作业列表
1、点击开始写可以进入写作页面，进行写作
注：若老师未点击一起写，学生点击开始写则不可进入写作页面
[image: ]

[image: ]
2、 共评
点击共评，进入共评页面打分页面，可以对其他同学提交的作业进行打分
[image: ]
[image: ]
3、 划词
共评中点击划词可对同学作业进行划词标记

[image: ]
[image: ]

4、 润色
点击润色可对同学的作业单句进行进行编辑内容后保存

[image: ]
[image: ]
    


8、 账户设置
账号设置可以在当前栏目修改自己的姓名、性别、密码、头像等个性化设置。
[image: ]
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should write at least 120 words but no more than 180 words following the outline given below. » Why is it
necessary to control your temper? « How will you control your temper?

BeEx R 120 R8T : BRS (1120-~)

2 DRATH
w61
SEARTEAMEHERE





image33.png
FEAUPRERHET © EEHELEE

fEdL : Today,
FE R () B

(1] BYE @ 720

2 R 57.0 EREXHE





image34.png
FRES
S B33

147 67

FIEH SIRY

FEIELL

FRIHR

HERBI,

BREH

BHOEIT

80

BERE

.

HEMET

0718,

0718,

0718,

0820

0718,

fEEE

Movies: serious or entertainin...

0727

Learn to control your temper

0821

FEFLOTI19

maE 1 =

5

BiFEILafE

2018-08-20 13:58:00

2018-08-27 09:12:00

2018-08-27 19:51:00

2018-09-21 16:42:00

2018-08-19 13:56:00

M

EERs B
EEC
=32 ER
=S
EEC
EEC

2 »





image35.png
RS
S e Eme

147 67 80

FIEH SIRY BERE

FEIELL
FRIHR
HERE,
BREH
BHEIT
EERE
BRISS

WERE

IR
RERFA Y47

BERE

28RS v SR v | ERAEYSmEmES
NEZIm BRIl VEAbIRRREIE] : 2018-10-31 15:13:45

22096807 : Learn to control your temper
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22096807 : Learn to control your temper

EE : For this part, you are allowed 30 minutes to write a short essay entitled Learn to control your
temper. You should write at least 120 words but no more than 180 words following the outline given
below. « Why is it necessary to control your temper? « How will you control your temper?
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EE : For this part, you are allowed 30 minutes to write a short essay entitled Learn to control your
temper. You should write at least 120 words but no more than 180 words following the outline given
below. « Why is it necessary to control your temper? « How will you control your temper?
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below. « Why is it necessary to control your temper? « How will you control your temper?
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1 Everyone loves those who are sunny, cooperativerr] and good-tempered. Whenever you become bad-tempered,

those around you will be offended. This is why it is necessary to control your temper although sometimes you may

feel very angry or even mad with others. Some scientiststzl have found that those who are good-tempered tend to

be more successful in their career and family than those who easily lose their temper. Naturally, those good-
tempered people are physically more healthy.

2 To control your temper, you need to bear these points in your mind. First, bad temper will hurt not only yourself
but others as well. Second6, if you are really very angry at somebody or something, you should try to avoid them.
Third, if you cannot avoid them, you 'd better try to think of something or somebody else that can make you

happy.

5 As adults, we should be able to control our temper so as to be on good terms with people around us.
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For this part, you are allowed 30 minutes to write a short essay entitled Learn to control your temper. You should write at least 120 words but no more
than 180 words following the outline given below. « Why is it necessary to control your temper? » How will you control your temper?
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1.2 Wnenever you Decome Daa-Tempered, TNOSe arouna you Will De oTTenaea. cue|oBE |

ik GRiER) [E5F0]  become B “EN . EFESAL.
[EEEE] bad-tempered 25 : VEES

13 Thisiswhy it is necessary to control your temper although sometimes you may oe OBE
feel very angry or even mad with others.

14 Some scientists have found that those who are good-tempered tend to be more.
successful in their career and family than those who easily lose their temper.
IEE] $Stend o  BIAT ; 8% ; BTA. 000 ETEOATEE

15 Naturally, those good-tempered people are physically more healthy. oe OBE
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This is why it is necessary to control your temper although sometimes you may
feel very angry or even mad with others.

Some scientists have found that those who are good-tempered tend to be more
successful in their career and family than those who easily lose their temper.
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